

Disclosure of Material Informationالإفصاح عن معلومات جوهرية

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	25th February 2026	التاريخ
Company Name	Beyon B.S.C. (Beyon) بييون ش.م.ب (Beyon)	اسم الشركة
Trading Code	BEYON	رمز التداول
Subject	Beyon Selected as Winning Investor for Kuwait's National Fixed Telecommunications Network Development Project اختيار Beyon كالمستثمر الفائزة بمشروع تطوير شبكة الاتصالات الثابتة الوطنية في دولة الكويت	الموضوع
Material Information	<p>Beyon B.S.C. ("Beyon") would like to announce its selection by the Kuwait Authority for Partnership Projects (KAPP) as the Winning Investor for the Fixed Telecommunications Network Development Project in Kuwait.</p> <p>Beyon will design, finance, build, operate, and maintain Kuwait's nationwide, high-speed fiber broadband network with a total investment exceeding \$2.8 billion over the lifetime of the agreement. KAPP will hold 60% stake in the project company, while Beyon will retain a 40% stake. Once the project is fully operational, KAPP will IPO a portion of the shares to be subscribed by Kuwaiti citizens.</p> <p>For further details, refer to the attached press release.</p>	المعلومات الجوهرية

	<p>تعلن ببيون ش.م.ب ("Beyon") عن اختيارها من قبل هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص في الكويت (KAPP) كالمستثمر الفائز في مشروع تطوير شبكة الاتصالات الثابتة في دولة الكويت.</p> <p>ويأتي هذا الإعلان من قبل هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص (KAPP) إيداً بالانتقال إلى المرحلة التالية لتأسيس شركة المشروع ضمن اتفاقية شراكة بين القطاعين العام والخاص تمتد لخمس سنوات، حيث ستتولى مجموعة Beyon تمويل وتصميم وبناء المشروع، إضافة إلى تشغيل وصيانة شبكة الألياف الضوئية الوطنية فائقة السرعة في دولة الكويت، باستثمار إجمالي يتجاوز 2.8 مليار دولار أمريكي خلال الاتفاقية. وستملك هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص (KAPP) حصة تبلغ 60% في شركة المشروع التي سيتم تأسيسها، وسيخصص جزء من هذه الحصة للاكتتاب العام للكويتيين عند تشغيل المشروع، فيما ستحتفظ مجموعة Beyon بحصة 40%.</p> <p>لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق.</p>	
Impact on Financial Position	<p>This investment is expected to reflect positively on the Company's financial statements.</p> <p>من المتوقع أن ينعكس هذا الاستثمار بشكل إيجابي على البيانات المالية للشركة.</p>	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	N/A	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

Name	Manal Al Sarraf	الاسم
Title	Director of Compliance	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

For immediate release

Beyon Group Selected as Winning Investor for Kuwait's National Fixed Telecommunications Network Development Project

Manama, Bahrain: Beyon announced its selection by the Kuwait Authority for Partnership Projects (KAPP) as the Winning Investor for the Fixed Telecommunications Network Development Project in Kuwait.

The announcement, made in Kuwait by KAPP, marks the next phase in preparations to establish a project company under a 50-year Public Private Partnership agreement whereby, Beyon will design, finance, build, operate, and maintain Kuwait's nationwide, high-speed fiber broadband network with a total investment exceeding \$2.8 billion over the lifetime of the agreement. KAPP will hold a 60 percent stake in the project company to be established for the project while Beyon will retain a 40 percent stake. Once the project is fully operational, KAPP will IPO a portion of the shares to be subscribed by Kuwaiti citizens.

The project represents one of the most significant national infrastructure programs in Kuwait and marks a major regional milestone for the Beyon Group. The partnership aims to deliver a nationwide high-speed fiber network reaching 90% of Kuwait's available plots. The network will support 10Gbps symmetrical connectivity in accordance with the PPP requirements, ensuring resilient, future-ready digital capacity for households, enterprises, and government entities. This initiative will form the backbone of Kuwait's digital transformation strategy and will contribute to a key pillar of Kuwait Vision 2035.

The award of the project follows a rigorous qualification and tender process, in which Beyon was selected ahead of several leading international competitors, having met the project's technical and compliance requirements. Notably, the proposal was



developed entirely in-house by Beyon's teams, demonstrating the Group's technical capability and leadership in fiber network transformation.

Beyon's submission was strengthened by its proven experience in large-scale fiber deployment across multiple markets, including Bahrain, Jordan, the Maldives, and the Channel Islands. Across its operating companies, the Group has delivered more than 2.2 million home-passed connections, with fiber coverage in the Kingdom of Bahrain reaching 95.4 percent. A key component of the bid was Beyon's experience in structural separation of Batelco by Beyon and the establishment of Bahrain Network (BNET) as a standalone wholesale entity in the Kingdom of Bahrain. That transformation demonstrated the Group's ability to execute complex brownfield transitions, system migrations, and regulatory compliance programs while maintaining uninterrupted service continuity.

Speaking on the occasion, Shaikh Abdulla bin Khalifa Al Khalifa, Chairman of Beyon Group, said: "We are honoured to be selected as the Winning Investor for a project of such national significance to the State of Kuwait. We extend our appreciation to KAPP and the Ministry of Communications for the confidence placed in Beyon. This achievement reinforces our commitment to enabling advanced digital infrastructure across the region and demonstrates the strength of regional capabilities in delivering projects of strategic national importance."

"This milestone also builds on the progressive transformation of Bahrain's telecommunications sector under the vision of His Majesty King Hamad bin Isa Al Khalifa and the directives of His Royal Highness Prince Salman bin Hamad Al Khalifa, the Crown Prince and Prime Minister. Their leadership has supported the Kingdom's comprehensive development and infrastructure modernization, laying the foundations that have ultimately positioned our Group to contribute meaningfully to national digital infrastructure initiatives beyond our home market."

Andrew Kvalseth, CEO of Beyon Group, commented: "This achievement is the result of two years of dedicated effort by our teams. Our selection as Winning Investor demonstrates our engineering strength and operational capability and executional readiness. Our digital-first operating model, strong go-to-market readiness, and proven retail and wholesale track record were key differentiators in the tender process. In addition, our experience from the structural separation of BNET as a



standalone entity has provided us with practical insight into managing large-scale fiber infrastructure under a national regulatory framework. We are fully prepared to move forward with implementation and to establish the new Project Company in line with the concession requirements.”

With the agreement announcement, Beyon will now prepare for the next phase of the process, ensuring that all requirements are in place to support the project’s timely progression. The Group will continue to work in close coordination with KAPP and Kuwait Ministry of Communications to align with the programme’s objectives and readiness for implementation.

-Ends-

اختيار مجموعة Beyon كالمستثمر الفائز بمشروع تطوير شبكة الاتصالات الثابتة الوطنية في دولة الكويت

المنامة، البحرين: أعلنت مجموعة Beyon عن اختيارها من قبل هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص في الكويت (KAPP) كالمستثمر الفائز في مشروع تطوير شبكة الاتصالات الثابتة في دولة الكويت.

ويأتي هذا الإعلان من قبل هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص (KAPP) إيداً بالانتقال إلى المرحلة التالية لتأسيس شركة المشروع ضمن اتفاقية شراكة بين القطاعين العام والخاص تمتد لخمس سنوات، حيث ستتولى مجموعة Beyon تمويل وتصميم وبناء المشروع، إضافة إلى تشغيل وصيانة شبكة الألياف الضوئية الوطنية فائقة السرعة في دولة الكويت، باستثمار إجمالي يتجاوز 2.8 مليار دولار أمريكي خلال مدة هذه الاتفاقية. وستملك هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص (KAPP) حصة تبلغ 60% في شركة المشروع التي سيتم تأسيسها، وسيخصص جزء من هذه الحصة للاكتتاب العام للكويتيين عند تشغيل المشروع، فيما ستحتفظ مجموعة Beyon بحصة 40%.

يمثل المشروع أحد أكبر وأهم برامج البنية التحتية الوطنية في دولة الكويت، كما يشكل محطة إقليمية استراتيجية بارزة لمجموعة Beyon، بهدف تطوير وتشغيل وتوسعة شبكة وطنية شاملة من الألياف الضوئية تغطي أكثر من 90% من قسائم الأراضي في دولة الكويت. وستوفر الشبكة سرعات اتصال متماثلة تصل إلى 10 جيجابت في الثانية وفقاً لمتطلبات الشراكة، بما يضمن بنية تحتية رقمية مرنة وجاهزة للمستقبل تخدم الأفراد وقطاع الأعمال والجهات الحكومية، وتسهم في دعم مستهدفات رؤية الكويت 2035 وتعزيز مسيرة التحول الرقمي في الدولة.

وجاءت ترسية المشروع عقب عملية تأهيل ومنافسة دقيقة اتسمت بمستوى عالٍ من الصرامة والتنافسية، حيث تم اختيار Beyon بناءً على استيفائها الكامل للمتطلبات التقنية والتنظيمية للمشروع، متقدمة بذلك على عدد من الشركات الدولية الكبرى. ويُذكر أن العرض المقدم تم تطويره بالكامل داخلياً من قبل فريق Beyon، بما يعكس القدرات التقنية المتقدمة للمجموعة وريادتها في مشاريع التحول لشبكات الألياف الضوئية.

وقد استند العرض إلى قدرات Beyon الراسخة في تطوير مشاريع تمديد شبكات الألياف الضوئية على نطاق واسع في عدة أسواق، من بينها مملكة البحرين والمملكة الأردنية الهاشمية وجمهورية المالديف وجزر القنال. وقد تجاوز إجمالي عدد الوحدات السكنية التي تم إيصال الألياف الضوئية إليها عبر شركات المجموعة 2.2 مليون وحدة، فيما بلغت نسبة تغطية الألياف الضوئية في مملكة البحرين 95.4%. كما شكّلت تجربة المجموعة في الفصل الهيكلي لشركة بتلكو وتحويل شركة شبكة البحرين "بي نت" إلى كيان جملة مستقل في مملكة البحرين عنصراً محورياً في العرض، إذ أتاح هذا التحول خيرة عملية متقدمة في عمليات نقل وتطوير البنى التحتية القائمة والمعقدة، والامتثال للأطر التنظيمية، مع الحفاظ على استمرارية الخدمة دون انقطاع.

وبهذه المناسبة، صرح الشيخ عبدالله بن خليفة آل خليفة، رئيس مجلس إدارة مجموعة Beyon، قائلاً: "نعتز باختيارنا كالمستثمر الفائق في مشروع وطني بهذه الأهمية لدولة الكويت الشقيقة. ونتقدم بخالص الشكر إلى هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص (KAPP) ووزارة المواصلات على الثقة التي أولوها لمجموعة Beyon. ويعكس هذا الإنجاز التزامنا بدعم مسيرة تطوير البنية التحتية الرقمية في المنطقة، ويؤكد قدرة المؤسسات الإقليمية على الإسهام بفاعلية في تنفيذ مشاريع وطنية ذات أثر استراتيجي مستدام".

وأضاف قائلاً: "يأتي هذا الإنجاز امتداداً للتحول النوعي الذي شهده قطاع الاتصالات في مملكة البحرين، والذي جاء تجسيداً لرؤى حضرة صاحب الجلالة الملك حمد بن عيسى آل خليفة، ملك البلاد المعظم حفظه الله ورعاه، وتوجيهات صاحب السمو الملكي الأمير سلمان بن حمد آل خليفة، ولي العهد رئيس مجلس الوزراء حفظه الله، حيث أسفر هذا التحول عن ترسيخ بنية تحتية رقمية متقدمة، وأرسى دعائم قوية لتحقيق أهداف مسيرة التحول الرقمي في المملكة، بما عزز مكانتها الإقليمية والدولية، كما أسهم في توفير قاعدة راسخة انطلقت منها مجموعتنا لتوظيف خبراتها والإسهام بفاعلية في المبادرات الوطنية للبنية التحتية الرقمية خارج سوقها المحلي".

ومن جانبه، قال أندرو كالسيث، الرئيس التنفيذي لمجموعة Beyon: "يأتي هذا الإنجاز ثمرة عامين من العمل المتواصل من قبل فريق عملنا. إن اختيارنا كمستثمر فائق يعكس قوة قدراتنا الهندسية وجاهزيتنا التشغيلية. وقد شكّل نموذجنا التشغيلي الرقمي، وجاهزيتنا القوية لدخول السوق، وسجلنا المثبت في تشغيل نماذج التجزئة والجملة، عوامل تميز حاسمة خلال عملية تقديم العطاء. كما أتاحت لنا تجربة الفصل الهيكلي لشركة بي نت ككيان مستقل خبرة عملية مباشرة في إدارة بنية تحتية واسعة النطاق لشبكات الألياف ضمن إطار تنظيمي وطني. ونحن على أتم الاستعداد للمضي قدماً في التنفيذ وتأسيس شركة المشروع الجديدة بما يتوافق مع متطلبات الامتياز".

وعليه ستباشر مجموعة Beyon الاستعداد للمرحلة التالية، مع الحرص على استيفاء جميع المتطلبات اللازمة لضمان تقدم المشروع وفق الجدول الزمني المحدد. وستواصل المجموعة العمل بالتنسيق الوثيق مع هيئة مشروعات الشراكة بين القطاعين العام والخاص (KAPP) لضمان التوافق مع أهداف البرنامج وتحقيق جاهزية الكاملة لمرحلة التنفيذ.

-انتهى-